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Iskreno žalimo što je nakon 16 godina prekinuta tradicija održavanja Zlatnog ulišta u 
Opatiji. Ova manifestacija se sa godinama razvila u jednu od najrespektabilnijih 
događanja promidžbe pčelinjih proizvoda u Primorsko-goranskoj županiji, a i šire. 
Mislimo da je ulište davalo poticaj razvoju pčelarstva u ovome dijelu države, kao i 
prilog razvoju turizma. Nadamo se da će se pronaći za Zlatno ulište način i motiv za 
daljnje održavanje bez obzira na trenutne nesuglasice. 
Od Udruge pčelara Gorskog kotara "ŽBELA" imate puno razumijevanje i podršku. 
 
Medno. 
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